
Grundejerforeningen Ovesdal
Referat af Bestyrelsesmøde 27. Januar 2020

Alle medlemmer af bestyrelsen tilstede, udover Mads som var på ferie

1) Godkendelsen af dagsorden, Godkendt
2) Godkendelsen af referat fra sidste bestyrelsesmøde; Godkendt uden bemærkninger, Steffan 
Uploader til Dropbox
3) Grønne områder
                            a) Status på Topkapperens Fase 1, næsten færdig, regning på vej, dog et par 
træer mengler ved skelbækken, Steffan tager kontakt til Topkapper
                            b) Planlægning af Fase 2? De resterende træer ved skelbæk kommer med i fase 
2, og bliver en del af bestyrelsens forslag til Generalforsamlingen for arbejder der skal udføres 
i 2020
                            c) Info om Topkapperen som nye gartner, Informeres på Generalforsamlingen
                            d) Info om gratis træ og fliser, Informeres på Generalforsamlingen, afhentning 
gratis af to sække med haveaffald hver uge af Topkapper, samt klipper han græs efter behov, 
samt klipper områdets hække. Er med i Hans tilbud om Overordnet vedligehold og 
græsslåning af alle fællesområder
                            e) Det Andet vedrørende grønne områder, Anders skriver med kommunen 
vedr. vandhul ved kryds af stierne ved åen. 
4) Økonomi, Kasserer gennemgik økonomi, og tog den videre drøftelse under pkt 8.a Budget 
2020
5) Vedligeholdelse af stierne, Mads følger op, der mangler at blive lavet 2 kloakdæksler, 
kommunen er kontaktet, samt rep. Af asfalt hvor de tre rønnetræer er fældet foran nr. 20

6) Snevagt og information. Anders opdaterer hjemmesiden

7) Websiden/Elektronisk samling af grundejerforenings dokumenter – Anders opdaterer 
Bestyrelseslisten, andre dokumenter oploades løbende til dropbox. Rodney sørger for upload 
af lejeaftaler på foreningens fællesarealer
8) Generalforsamling, Borgerhuset, Tirsdag den 10. marts, kl. 19: 30 (Dirigent: Stefan 
Brendstrup, Ovesdal 27)

a) Budget for det kommende år, herunder fastlæggelse af kontingent. 
Bestyrelsen foreslår en forhøjelse af kontigentet på 250kr for at der fremover er økonomi til 
at reparere stisystemet, som det i indeværende bestyrelsesår er kommet bestyrelsen for øre at 
vi selv står for. Det har været opfattelsen at kommunen stod for vedligehold af skolestierne

b) Andre forslag fra bestyrelsen Bestyrelsen foreslår accept af Topkapperens 
tilbud 2 og 4, indstilles til Generalforsamlingen

c) Indkaldelse med deadline for indkomne forslag (mandag den 2. marts), senest 
tirsdag den 25. Februar, Steffan udsender indkaldelse senest Tirsdag den 25. februar

d) Bestyrelsens beretning, Rodney laver den, fremsender til øvrig bestyrelse for 
input

1



9) Eventuelt Ingenting
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